
”Ulven kommer borgmester”: Sundhedshus på Helsingør Sygehus vil ”Smadre kommunens økonomi” 

Som altid tordner J.H. Nielsen med dommedags profetier, hver gang nogle tillader sig at mene andet og 

anderledes end ham.  Vi har set det ved starten af hvert eneste budgetoplæg. Det er altid ad h. til. 

Kommunen bliver sat under administration. Der skal fyres flere hundrede medarbejder  o.s.v. NU skal vi så 

også have den samme svada igen i forbindelse med et anstændigt sundhedshus placeret på Helsingør 

sygehus – og som sædvanligt uden at der er foretaget beregninger.  

Borgmesteren tilbyder at lave beregninger – ja tak, kom med noget underbygget, i stedet for ”tro serveret 

som viden”. Det kan godt være at Vibeke Storm og Borgmesteren har samme meninger og holdninger, men 

hans opgave er ikke at underkaste sig regionsformanden. Da slet ikke når de to største partier i Byrådet 

(Konservative og Socialdemokrater) mener at der skal arbejdes åbent og kreativt med opgaven. For det 

kunne jo meget vel være, at der er nogen udefra, som gerne vil investere i det gamle hospital og bruge 

nogle af de mange kvadratmeter udover et sundhedshus til andre aktiviteter? 

Så kære borgmester, grib nu chancen for at arbejde for kommunens borgere… Murergade er ikke andet 

end en panikløsning, med mindre formålet med Murergade er at gøre opmærksom på hvor dårligt det kan 

ende, hvis vi ikke bare retter ind til højre og undlader at finde optimale løsninger. Mener J.H. Nielsen 

virkelig at vi skal nøjes med endnu en lappeløsning a la Poppelgården for at please fru Storm? 
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